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Sredi načrtovanja
Na septembrski seji sveta naše KS je bila osrednja točka dnevnega

reda namenjena uresničevanju letošnjega načrta s poudarkom na
pripravi programskega osnutka za leto 1990.

Glede uresničevanja letošnjega
načrta smo letos lahko kar zado-
voljni in smo o tem v Naši skupno-
sli poročali precej sproti. Nismo
pa posebej poudarjali nekaterih
del, ki se trdovratno upirajo zado-
voljivi rešitvi. («Najstarejši« tak
trd oreh je Turnškovo nabrežje
z ulicama, pravokotno se končujo-
čima nanj.) Tolažba, da vsega na-
enkrat pač ne moremo postoriti,
zbledi ob dejstvu, da se vsako leto
rad pojavi kak nov trdovratnež in
se nam bodo načrti lahko kmalu
spremenili v košaro samih trdih
orehov.

Gre torej za realno načrtovanje
ob upoštevanju finančnih možno-
sti našega časa. Že smo torej pri
programskem osnutku 1990.
Clani sveta so sicer pozvani, da se

takoj lotijo tudi vsak »svojega«
dela osnutka. Vemo pa, da bo le-ta
dovolj dorečen le, če bodo s svo-
jimi predlogi sodelovali tudi kra-
jani tako po svojih interesih (in
potrebah seveda), pa upoštevajoč
finančne zmogljivosti - ki pa bodo
znane nekoliko kasneje.

A velja spomniti, da denar ni
vedno vse. Dobra volja in priprav-
ljenost za uresničevanje dela svo-
jih potreb in interesov tudi brez
dinarja pomenita dragocen prispe-
vek k sožitju sleherne skupine
ljudi, ki se v našem primeru ime-
nuje ali hišna samouprava ali
ulični odbor ali društvo, organiza-
cija itn. vse do krajevne skupnosti.

Res je: na Kodeljevem nimamo
nekaterih problemov tako perečih
kot jih imajo morda v nekaterih

drugih KS (stanovanja, komu-
nala, ceste . . . ) , a skupnih proble-
mov tudi nam ne manjka). Naj
spomnimo npr. na onesnaževanje
zraka, celotno prometno ureditev
KS, pomanjkanje servisov za
razne obrti, napeljavo drugega
kraka primarnega plinovoda, ure-
ditev sotočja Ljubljanice z Gru-
berjevim prekopom kot rekreacij-
skega centra s čolnarno ipd.,
»divje« vrtičkarstvo, Kodeljev
park - gradu se že svetlikajo boljši
časi - in tako naprej.

Rešitev za vse to bomo morali
ob sodelovanju strokovnih služb
poiskati sami. In celo časa ni več
na pretek, kajti letni načrt velja
sprejeti še letos, če naj nato
usmerimo pozornost na uresni-
čevanje ustavnih dopolnil glede
organiziranosti v občini in me-
stu, pa na naš statut, na volitve,
srednjeročno načrtovanje...
Vključimo se torej v načrtovanje
skupnega, da bomo tudi posa-
mično čimbolj zadovoljni,
srečni.
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